
OKRM/47/2024/Z/24 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

Z Á P I S 

z 3. jednání územní komise rady města konaného dne 4. 3. 2024 

Přítomni: Vladimíra Hrušková, Ing. Zuzana Jindrová, Ing. arch. Martin Malec, Mgr. Jan  

Martínek, Hana Meškanová, Josef Šikýř, Bc. Hana Štarková, Ing. Tamara  

Tefferová, Ing. Štěpán Tesárek, Ing. Ludmila Váchová, Ing. Petr Vodrážka 

Omluveni: Ing. Jan Hoidekr, Ph.D. 

Nepřítomni: 

Hosté: Zuzana Kudláčková 

Schválený program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Přijato usnesení č. 4/2024 (11 - 11,0,0) 
Zapisovatelem byl určen předseda Petr Vodrážka, ověřovatelem členka komise Hana 

Meškanová. Nikdo neměl připomínky k programu ani zápisu z minulého jednání. 

2. Akce Ukliďme Česko - zapojení Územních skupin 
V letošním ročníku akce Ukliďme Česko se zapojí také Územní skupiny. Ty si vyberou 

místo ve své lokalitě a zaregistrují ho. V registračním formuláři na stránkách akce mohou 

vybrat, zda potřebují úklidové prostředky, jako rukavice a pytle. Případně se mohou obrátit 

přímo nebo přes předsedu komise na Správu veřejných statků, která tyto prostředky také 

může distribuovat. 

Členové komise se dotázali, zda dostanou menší finanční prostředky na občerstvení a dárky 

pro děti, které se do úklidu zapojí, jako určitou motivaci. Finance přislíbil v minulém roce 

pan náměstek Šebek. Paní náměstkyně Kudláčková v nejbližší době projedná tuto možnost 

na kolegiu 

3. Podněty Územních skupin 
Mapa pasportizace komunikací a chodníků města by měla být již brzy hotová a zveřejněná 

pro potřeby Územních skupin. Připravuje se také systém pro správu podnětů a zápisů pro 

potřeby skupin. Jsou na něj alokovány finance na tento rok. 

Předseda Územní skupiny č. 3 – Vltava přednesl širší podnět na výsadbu zeleně na sídlišti 

Vltava. Převážně jde o náhradní výsadbu za stromy vyvrácené nebo jinak odstraněné. 

Předseda navrhl vytvořit užší pracovní skupinu, protože podobná místa se najdou i v 

ostatních sídlištích města. Paní náměstkyně Kudláčková kontaktuje zástupce Komise pro 

životní prostředí, s jejichž pomocí by tyto podněty bylo možné efektivně řešit. 

Dále byly předloženy nedostatky v nově zrekonstruovaném prostoru před KD Vltava.  
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Místní občané si stěžují na některé nevyhovující parametry, např. lavičky zapuštěné pouze 

do šotoliny, chodníky špatně schůdné apod. Bude předáno paní náměstkyni. 

Předseda komise aktualizuje tabulku podnětů, kterou pak rozešle členům a paní náměstkyni 

4. Různé 

V tomto bodě nebyla další diskuse. 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 

počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů. 

3. jednání územní komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod. 

Soubor usnesení: 

K bodu: Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

 

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 4/2024: 

územní komise rady města 

s c h v a l u j e 
navržený program jednání 

V Českých Budějovicích dne 11. 3. 2024 

Zapsal(a): Ing. Petr Vodrážka, předseda komise 

Ověřil(a): Hana Meškanová, v. r.  

 

Ing. Petr Vodrážka, v. r.  

 předseda komise 
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